
  
 
 
 
Aan het College van Burgemeester en Wethouders van de Gemeente Barneveld 
Postbus 63 
3770 AB BARNEVELD 
 
 
Barneveld, 5 November 2018, 
 
 
Onderwerp: Gebruik van vervuilde grond  
 
Geacht College, 
 
De fractie van Burger Initiatief stelt op grond van artikel 42 van de organisatieverordening 
van de gemeenteraad de volgende vragen over bovengenoemd onderwerp. 
 
Vandaag werd de fractie van Burger Initiatief overvallen door berichten in zowel de 
Barneveldse Krant als andere media zoals RTL 4, Radio 1 en Zembla over het feit dat er 
vervuilde grond is gebruikt bij diverse woningbouw projecten in de gemeente Barneveld. 
Gesproken wordt over grond vervuild met Styreen en DDT. Stoffen die in grote concentraties 
schadelijk zijn voor de gezondheid. De fractie van Burger Initiatief is hier erg van 
geschrokken. Deze berichten zorgen voor veel onrust bij de bewoners van de plekken die 
genoemd worden. Daarom heeft de fractie van Burger Initiatief de volgende vragen: 
 
1.Vanaf wanneer was de gemeente bekend met het onderzoeksrapport dat in de berichten 
vermeld staat. De fractie bedoelt hiermee het rapport uit de zomer van 2017. 
2. Is er toen actie ondernomen om de bewoners op de hoogte te stellen? Zo ja welke acties 
zijn dit geweest. Zo nee waarom niet? 
3. Hoe is de verhouding tussen de provincie en de gemeente dat dit rapport niet 
openbaargemaakt is. Wie had hier het voortouw in genomen? Had het rapport niet openbaar 
gemaakt moeten worden? 
4. Zijn er op dit moment bouwprojecten waarvan de grond niet gecontroleerd is? Als dit zo is, 
kan er dan een bouwstop komen tot echt duidelijk is dat de grond is goedgekeurd en veilig is 
bevonden voor gebruik in woonwijken. 
5.Hoe denkt de gemeente de regie weer terug te krijgen nu o.a. Zembla met dit bericht naar 
buiten is gekomen. Hoe gaat de gemeente de bewoners informeren en ondersteunen? 
 
 
Met vriendelijke groet, 
Shane Lasscher 
Fractie Burger Initiatief 


